
MsZ 10.12. 2020                                                                           1 
Zapísala: Mária Odehnalová 

ZÁPISNICA 

z  X. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Pezinku, konaného dňa 10.12.2020 

v čase od 8:30 hod. do19:05. hod. v  Spoločenskej sále Domu kultúry v Pezinku , Holubyho č. 

42, Pezinok, I. posch. 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie MsZ, voľba návrhovej komisie, schválenie programu 

2. Informácie primátora 

3. Informácia z činnosti ÚHK 

4. Návrh na úpravu rozpočtu mesta Pezinok 

5. Žiadosť o nenávratný finančný príspevok z Operačného programu Kvalita životného 

prostredia 

6. Návrh VZN č. x/2020 o mestskej polícii 

7. Návrh VZN č. x/2020 o ochrane, tvorbe a údržbe zelene na území mesta Pezinok 

8. Návrh VZN č. x/2020 o chove a držaní zvierat na území mesta Pezinok 

9. Návrh VZN č. x/2020 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v 

školách a školských zariadeniach 

10. Návrh VZN č. x/2020 o miestnych daniach 

11. Návrh na zrušenie VZN č. 1/2019 o zásadách hospodárenia s majetkom mesta Pezinok 

12. Zásady hospodárenia s majetkom Mesta Pezinok 

13. Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Mestské múzeum na rok 2021 

14. Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Pezinské kultúrne centrum, p.p. na rok 2021 

15. Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Mestský podnik služieb, p.o. na rok 2021 

16. Finančný plán obchodnej spoločnosti Pezinská mestská spoločnosť, s.r.o. 

17. Finančný plán obchodnej spoločnosti TV PEZINOK, s.r.o. 

18. Návrh rozpočtu mesta Pezinok na rok 2021 a návrh viacročného rozpočtu na roky 

2021, 2022, 2023 a stanovisko HK 

19. ZŠ Orešie – dofinancovanie prenesených kompetencií na rok 2020 

20. Návrh na zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Pezinok č. 1-11/2020 zo 

dňa 27. 02. 2020  (posun termínu zriadenia Základnej školy, Komenského 27, 

Pezinok) 

21. Návrh na zmenu zmluvy o nájme NP Starej požiarnej zbrojnice s DHZ 

22. Prevod pozemku na Muškáte - SKALA TOPINVEST 

23. Harmonogram práce MsZ na rok 2021 

24. Interpelácie poslancov 

25. Rôzne 

  

Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor Ing. arch. Igor Hianik. Privítal poslancov a uviedol, 

že z rokovania sa ospravedlnili poslanci  Oliver Solga  a Marián Pátek. 

 

Prezentácia poslancov: 22 

Do návrhovej komisie (ďalej len NK) predsedajúci navrhol poslancov: Marián Šipoš, Pavol 

Rybár 



MsZ 10.12. 2020                                                                           2 
Zapísala: Mária Odehnalová 

1.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 22 

Za; 21 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 0 

NK bola schválená 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie a schválenie programu 

 

Predsedajúci vyzval poslancov k predloženiu návrhov k zmene programu. 

 

Presun a vypustenie bodov  programu: 

 Poslanec Rybár – presun bodu č. 10 Návrh VZN č. x/2020 o miestnych daniach pred 

bod č. 2 Informácie primátora 

2.hlasovanie:  

Prítomní poslanci : 22 

Za; 20 

Proti:0 

Zdržal sa: 2 

Nehlasoval: 0 

Návrh prešiel. 

 

Doplnenie bodov do programu: 

 Poslanec Mács doplnenie programu do bodu Rôzne : 

1) Gastro prevádzky v meste Pezinok 

2) Okresný súd v Pezinku (ponechanie sídla Okresného súdu) 

 Poslanec Pátek – Návrh na doplnenie programu v rámci bodu 16: 

sa dopĺňa bod 16.1: Úprava zmluvy o nájme pozemku zo dňa 21.12.2009 

a doterajší bod 16 Finančný plán obchodnej spoločnosti Pezinská mestská spoločnosť, 

s.r.o. na rok 2021, bude mať číslo 16.2 

 Poslanec Alexy – do bodu Rôzne doplniť bod programu „Prerokovanie uznesenia č 

10/2020 zo zasadnutia Komisie športu zo septembra 2020, kde komisia odporúča začať 

robiť úkony pre zriadenie referenta športu na Mestskom úrade v Pezinku v zmysle 

prijatej Koncepcie rozvoja športu. 

  

NK zaznamenala 2 poslanecké  návrhy poslanca Mácsa - doplniť do bodu Rôzne  body: 

1) Gastro segment nachádzajúci sa na území mesta Pezinok – ohľadom odpustenia 

nájmu, tak aby mohli čerpať finančnú pomoc od štátu 

2) Žiadosť Okresného súdu Pezinok,  aby mestské zastupiteľstvo odhlasovalo uznesenie 

o zachovaní Okresného súdu v obvode Pezinok. 

 

Hlasovanie zaradenie do bodu Rôzne:  Gastro segment nachádzajúci sa na území mesta 

Pezinok – ohľadom odpustenia nájmu, tak aby mohli čerpať finančnú pomoc od štátu 
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4.hlasovanie:  

Prítomní poslanci : 23 

Za; 22 

Zdržal sa:   

Nehlasoval: 1 

Výsledok hlasovania: Návrh prešiel. 

 

Hlasovanie zaradenie do bodu Rôzne: Žiadosť Okresného súdu Pezinok, aby mestské 

zastupiteľstvo odhlasovalo uznesenie o podpore za zachovanie sídla v Pezinku. 

3.hlasovanie:  

Prítomní poslanci : 22 

Za; 22 

Zdržal sa:  0 

Nehlasoval:0 

Výsledok hlasovania: Návrh prešiel. 

 

NK zaznamenala návrh poslanca Juraja Pátka: Doplniť v rámci bodu 16, bod 16.1: Úprava 

zmluvy o nájme pozemku zo dňa 21.12.2009 

a doterajší bod 16 Finančný plán obchodnej spoločnosti Pezinská mestská spoločnosť, s.r.o. 

na rok 2021, bude mať číslo 16.2 

5.hlasovanie:  

Prítomní poslanci : 23 

Za; 22 

Zdržal sa: 0  

Nehlasoval: 1 

Výsledok hlasovania: Návrh prešiel. 

 

NK zaznamenala návrh poslanca Pavla Alexyho: doplniť do bodu Rôzne: Prerokovanie 

uznesenia č 10/2020 zo zasadnutia Komisie športu zo septembra 2020, kde komisia odporúča 

začať robiť úkony pre zriadenie referenta športu na Mestskom úrade v Pezinku v zmysle 

prijatej Koncepcie rozvoja športu. 

6.hlasovanie:  

Prítomní poslanci : 23 

Za; 23 

Zdržal sa: 0  

Nehlasoval: 0 

Výsledok hlasovania: Návrh prešiel. 

 

Hlasovanie o programe ako celku so schválenými zmenami. 

7.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 23 

Za; 23 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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Nehlasoval:0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=141s 

 

Primátor predstavil nových pracovníkov Mestského úradu v Pezinku:  

• Vedúci Odd propagácie, komunikácie a IT – Radovan Slobodník, PhDr. 

• Vedúci Odd. školstva a sociálnej starostlivosti – Mário Ležovič, RNDr., PhD, MPH 

 

10. Návrh VZN č. X/2020 o miestnych daniach  

 

Predkladá :   Ing. Alena Gusejnova, vedúca finančného oddelenia  

Spracovali :   Ing. Barbora Žemličková, vedúca referátu miestnych daní  

                            JUDr. Jana Kľúčiková, referent daňových exekúcií 

 

Stanovisko Komisie ekonomiky, financií a podnikania : Komisia odporúča MsZ schváliť 

VZN o miestnych daniach s nasledovnými pripomienkami:   

1) Zjednotiť sadzbu dane za nebytový priestor na podnikanie so sadzbou dane za ostatné 

stavby na podnikanie a zárobkovú činnosť 

2) Navýšiť sadzbu dane FO za byty a domy o 100% 

3) Navýšiť sadzbu dane PO za stavby na podnikanie o 10% 

4) Sadzbu dane za pozemky za ornú pôdu, chmeľnice, vinice, ovocné sady a trvalé trávnaté 

porasty nechať na pôvodnej cenovej úrovni 

5) Odporúča MsÚ pravidelne ročne prehodnocovať výšku sadzieb daní  

Stanovisko MsR zo dňa 1. 12. 2020 :  Mestská rada v Pezinku odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu v Pezinku, v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. g) a ustanovenia § 6 zákona 

Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, s 

poukazom na ustanovenia zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v znení neskorších predpisov  schváliť 

Všeobecne záväzné nariadenie č. X/2020 o miestnych daniach  

 

Bod uviedla Ing. Gusejnova, vedúca finančného oddelenia  

Informácie podala Ing. Žemličková, vedúca referátu miestnych daní 

Doplňujúce informácie a stanovisko mestskej rady predniesol primátor 

 

Diskusia: 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Rybár – stanovisko Ekonomickej komisie je uvedené v materiáloch 

➢ Poslankyňa Žárska  

➢ Primátor 

➢ VFO, Ing. Gusejnova 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Manák – faktická poznámka 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=141s
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➢ Poslankyňa Žárska 

➢ Primátor 

➢ VFO, Ing. Gusejnova 

➢ Poslanec Macháč 

➢ Poslanec Rybár 

➢ Poslanec Hidaši 

➢ Poslanec Rybár – faktická poznámka 

➢ Poslanec Oravec 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Oravec – faktická poznámka 

➢ Prednostka, Ing. Lehocká 

➢ Poslanec Oravec, faktická poznámka 

➢ Poslankyňa Štrbová 

➢ Poslanec Oravec – faktická poznámka 

➢ Poslanec Šipoš –  3. Poslanecké  návrhy: 

 Zjednotiť sadzbu dane za nebytový priestor na podnikanie so sadzbou dane za 

ostatné stavby na podnikanie a zárobkovú činnosť . 

 MsZ žiada mestský úrad zabezpečiť posilnenie kapacít ekonomického  oddelenia 

na úseku daní, ako aj Stavebného úradu za účelom zvýšenia efektivity výberu daní. 

Termín: 15.2.2021 – ekonomické odd. a Stavebný úrad v priebehu prvého polroka 

2021. 

 Zrealizovať informačnú kampaň pre vlastníkov nehnuteľností v súvislosti 

s povinnosťou podania daňového priznania nehnuteľností. Termín: do 20. 01. 2021 

➢ Poslankyňa Žárska – faktická poznámka 

➢ Poslanec Oravec – faktická poznámka 

➢ Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

➢ Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

➢ Poslanec Mács 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslanec Mács – faktická poznámka 

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

➢ Poslanec Rybár 

➢ Poslanec Oravec – faktická poznámka 

➢ Poslanec Macháč  

➢ Primátor 

➢ VFO, Ing. Gusejnova 

➢ Primátor 

➢ Poslankyňa Žárska – faktická poznámka 

➢ Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

➢ Poslanec Rybár –faktická poznámka 

➢ Poslanec Farbula  
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➢ Poslanec Macháč – faktická poznámka 

➢ Poslanec Oravec – faktická poznámka 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslanec Macháč – faktická poznámka 

➢ Poslanec Alexy – faktická poznámka 

➢ Poslanec Grell  

➢ VOO, Mgr. Gottschallová 

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

➢ VOO, Mgr. Gottschallová 

➢ Primátor 

➢ Poslankyňa Štrbová 

➢ HK, Ing. Taškárová 

➢ Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

➢ Poslanec Mács 

➢ Poslanec Dulaj 

➢ Poslanec Hidaši 

➢ Poslanec Rybár – faktická poznámka 

➢ Poslanec Hidaši – faktická poznámka 

Primátor ukončil diskusiu a udelil slovo návrhovej komisii. 

NK zaznamenala 3 poslanecké návrhy poslanca Šipoša a dala o nich postupne hlasovať 

1. Poslanecký návrh : Zjednotiť sadzbu dane za nebytový priestor na podnikanie so 

sadzbou dane za ostatné stavby na podnikanie a zárobkovú činnosť. 

8.hlasovanie:  

Prítomní poslanci : 23 

Za; 17 

Proti: 1 

Zdržal sa: 3  

Nehlasoval: 2 

Výsledok: poslanecký návrh prešiel  

 

2. Poslanecký návrh: MsZ žiada mestský úrad zabezpečiť posilnenie kapacít 

ekonomického  oddelenia na úseku daní, ako aj Stavebného úradu za účelom zvýšenia 

efektivity výberu daní. Termín: 15.2.2021 – ekonomické odd. a Stavebný úrad 

v priebehu prvého polroka 2021. 

Vysvetlenie k poslaneckému návrhu: 

• Poslanec Macháč 

• Poslankyňa Štrbová 

• Poslanec Šipoš 

• Poslanec Oravec 

 

9.hlasovanie:  

Prítomní poslanci : 23 
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Za; 18 

Proti:0 

Zdržal sa: 2 

Nehlasoval: 3 

Výsledok: poslanecký návrh prešiel 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=925s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-158/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, v zmysle ustanovenia § 11 ods.4 zákona Slovenskej 

národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

 

schvaľuje 

 

Poslanecký návrh:  

MsZ žiada mestský úrad zabezpečiť posilnenie kapacít finančného oddelenia na úseku daní, 

ako aj Stavebného úradu za účelom zvýšenia efektivity výberu daní. Termín: 15.2.2021 – 

finančné odd. a Stavebný úrad v priebehu prvého polroka 2021. 

 

3. Poslanecký návrh: Mestské zastupiteľstvo ukladá mestskému úradu zrealizovať 

informačnú kampaň pre vlastníkov nehnuteľností v súvislosti s povinnosťou podania 

daňového priznania nehnuteľností. Termín: do 20. 01. 2021 

Vysvetlenie k poslaneckému návrhu: 

• Ing. Gusejnova, vedúca finančného odd. 

• Poslanec Šipoš 

10.hlasovanie:  

Prítomní poslanci : 23 

Za; 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 

Nehlasoval: 3 

Výsledok: poslanecký návrh prešiel 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-159/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, v zmysle ustanovenia § 11 ods.4 zákona Slovenskej 

národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

 

schvaľuje 

 

Poslanecký návrh:  

Mestské zastupiteľstvo ukladá mestskému úradu zrealizovať informačnú kampaň pre 

vlastníkov nehnuteľností v súvislosti s povinnosťou podania daňového priznania 

nehnuteľností. Termín: do 20. 01. 2021 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=925s
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Hlasovanie o bode ako celku so schváleným PN poslanca Šipoša : Zjednotiť sadzbu dane za 

nebytový priestor na podnikanie so sadzbou dane za ostatné stavby na podnikanie 

a zárobkovú činnosť. 

11.hlasovanie:  

Prítomní poslanci : 23  

Za; 13 

Proti:2  

Zdržal sa: 2 

Nehlasoval: 6 

Výsledok: bod neprešiel (kvórum 3/5 väčšina) 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-160/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. g) a ustanovenia § 

6 zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, s poukazom na ustanovenia zákona  č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v znení neskorších 

predpisov 

 

neschvaľuje   

    

Všeobecne záväzné nariadenie č.X/2020 o miestnych daniach so schváleným poslaneckým 

návrhom: Zjednotiť sadzbu dane za nebytový priestor na podnikanie so sadzbou dane za 

ostatné stavby na podnikanie a zárobkovú činnosť. 

 

Predsedajúci vyhlásil krátku prestávku. 

Prezentácia poslancov po prestávke: 17; mestské zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

 

2. Informácie primátora  

 

Primátor konštatoval, že nakoľko mestské zastupiteľstvo neschválilo všeobecné záväzné 

nariadenie o miestnych daniach a informácie sa mali dotýkať ekonomiky mesta a veciam 

s daniami súvisiacimi, tak pokračuje ďalším bodom programu. 

 

3.  Informácie z činnosti ÚHK 

 

Predkladá:    Ing. Anna Taškárová, PhD., hlavná kontrolórka   

Spracovala:    Ing. Anna Taškárová, PhD., hlavná kontrolórka 

        Mgr. Renáta Fabiankovičová, referent kontroly (zamestnanec útvaru HK) 

 

Bod uviedla a informácie podala Ing. Taškárová, hlavná kontrolórka Mesta 

 

Diskusia: 
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➢ Poslankyňa Žárska 

➢ HK, Taškárová 

➢ Poslanec Mács – faktická poznámka 

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

➢ Poslanec Mács – faktická poznámka 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Manák – faktická poznámka 

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

➢ Poslanec Mács – faktická poznámka 

➢ HK, Taškárová 

➢ Poslanec Hidaši  

➢ HK, Ing. Taškárová 

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

➢ Poslanec Mács – faktická poznámka 

➢ HK, Ing. Taškárová 

➢ Poslanec Hidaši – faktická poznámka 

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

➢ Poslanec Hidaši – faktická poznámka 

 

Primátor ukončil diskusiu. 

 

12.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 22 

Za; 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 7 

Nehlasoval: 2 

Výsledok: bod prešiel – berie na vedomie 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=7993s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-161 /2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, v zmysle ustanovenia §18f, ods. 1, písm. d)  

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

 

berie  na vedomie 

 

Informácie z činnosti ÚHK v znení predloženého materiálu 

 

4. Návrh na úpravu rozpočtu mesta Pezinok 

 

Predkladá :  Ing. Alena Gusejnova, vedúca finančného oddelenia   

Spracoval:   Ing. Alena Gusejnova, vedúca finančného oddelenia 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=7993s
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Stanovisko mestskej rady zo dňa 18.11.2020:  Mestská rada v Pezinku odporúča schváliť 

materiál v predloženom znení 

 

Bod uviedla a informáciu podala Ing. Gusejnova, vedúca finančného oddelenia 

 

Diskusia: bez diskusie 

 

13.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 21  

Za; 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 6 

Nehlasoval: 2 

Výsledok: bod prešiel – schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=8969s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-162 /2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b/  zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a ustanovenia §10 ods. 8, § 14  a § 15 zákona č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov 

 

schvaľuje 

 

návrh na úpravu Mesta Pezinok z dôvodu výpadku bežných príjmov a nerealizovania 

investícií v roku 2020 v zmysle predloženého materiálu: 

 

zníženie bežných príjmov                                      o sumu    649 682 € 

zníženie kapitálových príjmov                               o sumu    200 000 € 

zníženie  príjmových finančných operácií              o sumu     777 782 € 

zníženie príjmov spolu               o sumu 1 627 464 € 

 

zníženie bežných výdavkov                                   o sumu    161 401 € 

zníženie kapitálových výdavkov                            o sumu 1 677 464 € 

zníženie výdavkov spolu               o sumu 1 838 865 € 

 

05. Žiadosť o nenávratný finančný príspevok z Operačného programu Kvalita 

životného prostredia  

56. výzva zameraná na zhodnocovanie biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov 

 

Predkladá:  Ing. Ján Záchenský, vedúci odd. výstavby, životného prostredia a dopravy 

Spracovali:  Ing. Ján Záchenský, vedúci odd. výstavby, životného prostredia a dopravy 

Ing. Gabriela Repová, referentka MsÚ  

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=8969s
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Bod uviedol vedúci oddelenia výstavby, ŽP a dopravy, Ing. Záchenský 

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Manák – Komisia životného prostredia, prírodných hodnôt a odpadu 

➢ Poslankyňa Štrbová 

➢ Primátor 

➢ VOVŽPaD, Ing. Záchenský 

➢ Poslanec Hidaši 

➢ VOVŽPaD, Ing. Záchenský 

➢ Poslanec Mács 

➢ VOVŽPaD, Ing. Záchenský 

➢ Poslanec Oravec 

➢ Poslanec Rybár 

➢ VOVŽPaD, Ing. Záchenský 

➢ Poslankyňa Žárska 

➢ Poslanec Manák – faktická poznámka 

➢ Poslanec Mács – faktická poznámka 

➢ Poslanec Alexy 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Manák – faktická poznámka 

➢ Poslanec Oravec 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Alexy – faktická poznámka 

➢ Poslanec Rybár  

➢ Primátor 

Predsedajúci ukončil diskusiu a dal hlasovať o bode, tak ako bol predložený 

 

14.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 22 

Za; 19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 2 

Výsledok: bod prešiel – schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=9118s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-163 /2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov 

 

schvaľuje 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=9118s
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predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Operačného programu Kvalita 

životného prostredia určená aj pre Bratislavský samosprávny kraj 

Prioritná os: 1. Udržateľné využívanie prírodných zdrojov prostredníctvom rozvoja 

environmentálnej infraštruktúry 

Špecifický cieľ: 1.1.1 Zvýšenie miery zhodnocovania odpadov so zameraním na ich prípravu 

na opätovné použitie a recykláciu a podpora predchádzania vzniku odpadov 

Kód výzvy: OPKZP-PO1-SC111-2019-56 

Za účelom realizácie projektu s názvom: KOMPOSTÁREŇ PEZINOK 

 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

 

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške min. 5 % z celkových oprávnených nákladov (kompostáreň ako stavba 

s technologickým vybavením cca 2 161 000,- € + náklady na techniku súvisiacu s prevádzkou 

a obsluhou kompostárne cca 474 480,- €, spolu 2 635 480,- €) z rozpočtu Mesta Pezinok na 

projekt a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

  

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta 

Pezinok. 

 

06. Návrh VZN č. X/2020 o mestskej polícii 

 

Predkladá:   Mgr. Igor Schwarz, poverený náčelník Mestskej polície v Pezinku 

Spracovali:  Mgr. Igor Schwarz, poverený náčelník Mestskej polície v Pezinku 

   Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

 

Bod uviedol a základné informácie ohľadom návrhu všeobecného záväzného nariadenia 

predniesol Mgr. Igor Schwarz.   

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Mács 

➢ primátor 

 

15.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 22 

Za; 21 

Proti: 0 

Zdržal sa:  

Nehlasoval: 1 

Výsledok: bod prešiel – schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=11462s 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=11462s
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UZNESENIE MsZ č. 1-164 /2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 4 ods. 5 písm. b), § 6, § 11 ods. 4 písm. g) zákona SNR č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie o mestskej polícii 

 

Vyhlásená hodinová prestávka  

Prezentácia poslancov po prestávke: 14 ( mestské zastupiteľstvo je uznášania schopné) 

 

07. Návrh VZN č. X/2020 o ochrane, tvorbe a údržbe zelene na území mesta 

Pezinok 

 

Predkladá:   Ing. Ján Záchenský, vedúci odd. výstavby a životného prostredia 

Spracovali:  Ing. Ján Záchenský, vedúci odd. výstavby a životného prostredia 

    Ing. Viera Ježíková, referentka životného prostredia MsÚ v Pezinku 

    Ing. arch. Zdenka Augustiničová, vedúca referátu rozvoja mesta 

    Ing. arch. Silvia Jančová, referentka územného plánovania 

   Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

 

Bod uviedol Ing. Záchenský, vedúci odd. výstavby a životného prostredia 

Informácie k VZN predniesol taktiež Ing. Záchenský 

 

Diskusia: 

➢ poslanec Šipoš – poslanecký návrh 

 dopracovať VZN  a predložiť ho na nasledujúce zastupiteľstvo 

➢ poslanec Manák – stanovisko  Komisie životného prostredia, prírodných hodnôt 

a odpadu  – pripomienky k dopracovaniu VZN 

 

NK dala hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Šipoša „Aby sa VZN dalo dopracovať 

v zmysle pripomienok komisie územného rozvoja a komisie životného prostredia a predložilo 

sa na najbližšom mestskom zastupiteľstve“. 

 

16.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 20 

Za; 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Výsledok: poslanecký návrh prešiel 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-165 /2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 
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v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 

 

schvaľuje 

 

poslanecký návrh k návrhu VZN o ochrane, tvorbe a údržbe zelene na území mesta Pezinok: 

 

„Aby sa VZN dalo dopracovať v zmysle pripomienok komisie územného rozvoja a komisie 

životného prostredia a predložilo sa na najbližšom mestskom zastupiteľstve“ 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=11462s 

 

08. VZN č. x/2020 o chove a držaní zvierat na území mesta Pezinok 

 

Predkladá:   Ing. Ján Záchenský, vedúci odd. výstavby a životného prostredia 

Spracovali:  Mgr. Martin Klemanič, právnik MsÚ v Pezinku 

Ing. Ján Záchenský, vedúci odd. výstavby a životného prostredia 

Ing. Oľga Moťovská, vedúca RŽPKSD 

Ing. arch. Zdenka Augustiničová, vedúca referátu 

Ing. arch. Silvia Jančová, referent územného plánovania 

 

Bod uviedol a informácie k predloženému materiálu predniesol vedúci odd. výstavby 

a životného prostredia. 

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Chynoranský 

➢ VOVaŽP, Záchenský 

➢ Ing. Jančová, referent územného plánovania 

➢ Poslanec Chynoranský – poslanecký návrh  

 V lokalite H4 vylúčiť(Kučišdorfská dolina) zo zákazu chov koní 

➢ Poslankyňa Štrbová 

➢ Ing. Jančová, referent územného plánovania 

➢ Poslankyňa Štrbová – poslanecký návrh   

 Odložiť na dopracovanie 

➢ Poslanec Manák 

➢ Poslanec Chynoranský – nehlasovať a dať na schválenie v budúcom roku 

➢ Poslanec Šipoš 

Predsedajúci ukončil diskusiu a navrhol hlasovať o poslaneckom návrhu poslankyne Štrbovej. 

 

NK dala hlasovať o poslaneckom návrhu poslankyne Štrbovej“ Odložiť a dopracovať znenie 

VZN o chove a držaní zvierat na území mesta Pezinok“. 

17.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 20 

Za; 20 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=11462s
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Výsledok: poslanecký návrh prešiel  

 

UZNESENIE MsZ č. 1-166 /2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 

 

schvaľuje 

 

poslanecký návrh k návrhu VZN o chove a držaní zvierat na území mesta Pezinok: 

 

„Odložiť a dopracovať znenie VZN“ 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=12416s 

 

09. Návrh VZN č. x/2020 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach 

 

Predkladá:   RNDr. Mário Ležovič, PhD., MPH, vedúci odd. školstva a sociálnej starostlivosti 

Spracovali: Mgr. Katarína Bálintová, referent právnik 

         PaedDr. Erik Špaňo, metodik školského úradu 

         Drahoslava Pátková, referent účtovania a rozpočtu pre školstvo  

  

Stanovisko komisie školstva, mládeže a vzdelávania: Komisia školstva, vzdelávania 

a mládeže odporúča MsR v Pezinku schváliť VZN č. x/2020 o určení výšky príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v predloženom znení (za 7 z 

7). 

Stanovisko Mestskej školskej rady v Pezinku: Mestská školská rada odporúča MsR v Pezinku 

schváliť VZN č. x/2020 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach v predloženom znení (za 9 z 9). 

 

Bod uviedol RNDr. Mário Ležovič, PhD., MPH, vedúci odd. školstva a sociálnej starostlivosti 

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Mács – poslanecký návrh  

 odkaz pod čiarou: uviesť sumu životného minima ku dňu schválenia  tohto VZN 

➢ VŠaSS, RNDr. Ležovič 

➢ VOO, Mgr. Gottschallová 

➢ Metodik ŠÚ, PaeDr. Špaňo 

➢ Poslanec Oravec 

➢ Primátor 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=12416s
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➢ VOO, Mgr. Gottschallová 

 

Primátor nedal o poslaneckom návrhu poslanca Mácsa hlasovať, nakoľko bola všeobecné 

zhoda, že sa nejedná o zásah do znenia samotného VZN a poslanci súhlasia s tým, že tento 

návrh poslanca Mácsa sa uvedie ako pripomienka. 

 

18.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 20 

Za; 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Výsledok: bod prešiel – schvaľuje s pripomienkou poslanca Mácsa 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=13374s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-167/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, 

s poukazom na ustanovenie § 28 ods. 5, § 49 ods. 4, § 114 ods. 6, § 116 ods. 6, § 140 ods. 9 a 

10 a § 142a zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a berúc do 

úvahy ustanovenie § 4 zákona č. 544/2010 Z.z. o dotáciách  

v pôsobnosti Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky  

 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie č. x/2020 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach  

s pripomienkou: „odkaz pod čiarou: uviesť sumu životného minima ku dňu schválenia  tohto 

VZN“ 

 

11. Návrh na zrušenie VZN č. 1/2019 o zásadách hospodárenia s majetkom Mesta 

Pezinok 

 

Predkladá:   Mgr. Renata Gottschallová, vedúca organizačného oddelenia 

Spracovali:  Mgr. Renata Gottschallová, vedúca organizačného oddelenia 

   Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

 

Bod uviedla vedúca organizačného oddelenia Mgr. Gottschallová. 

Informovala poslancov o dôvodoch, pre ktoré sa tento materiál predkladá.  

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=13374s
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2010/544/#paragraf-4
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Uvedený bod priamo súvisí s nasledujúcim bodom „ Zásady hospodárenia s majetkom mesta 

Pezinok“ a preto primátor navrhol zlúčiť diskusiu  k bodom č.11 a č.12 

Poslanci s návrhom súhlasili. 

 

Mgr. Gottschallová následne poslancov oboznámila s bodom č. 12 Zásady hospodárenia s 

majetkom mesta Pezinok 

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Mács  

➢ Poslanec Šipoš – Poslanecký návrh  

 V § 4 ods. 9) Návrh, ktorý bol zamietnutý v MsZ, doplniť okrem návrhov, 

predkladaných Mestom, nebude opakovane zaradený.... 

 V prípade neodsúhlasenia Zásad hospodárenia s majetkom mesta Pezinok – 

zapracovať toto uznesenie okrem návrhov, predkladaných Mestom, aj do 

VZN o Zásadách hospodárenia s majetkom mesta Pezinok 

➢ VOO, Gottschallová 

➢ Poslanec Oravec – poslanecký návrh 

 V § 3, bod 3) Primátor je oprávnený rozhodovať o týchto úkonoch; v písmene 

f) pridelenie mestského nájomného bytu. Navrhuje toto písmeno vypustiť, 

aby o pridelení mestských bytov rozhodovalo mestské zastupiteľstvo 

➢ Poslanec Šmahovský 

➢ Poslanec Mács  

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

➢ Poslanec Macháč 

➢ VOO, Mgr. Gottschallová 

➢ Poslankyňa Štrbová –  poslanecký návrh  

 Stiahnuť materiál z rokovania bod č. 11 a bod č. 12 a predložiť ich ako 

novelizáciu  VZN o nakladaní s majetkom mesta Pezinok 

➢ Poslanec Alexy 

➢ Poslankyňa Žárska 

➢ Poslanec Mács - poslanecký návrh 

 Aby body č. 11 a 12 boli preložené na nasledujúce zastupiteľstvo s tým, že 

budú zlúčené do jedného bodu a dôjde k zmene a doplneniu VZN č. 1/2019 o  

zásadách  hospodárenia s majetkom Mesta Pezinok 

➢ Primátor – sú navrhnuté 2 totožné poslanecké návrhy (Štrbová, Mács) 

➢ Poslanec Mács – stotožňuje sa s poslaneckým návrhom poslankyne Štrbovej 

Diskusia ukončená. 

 

NK dala hlasovať o poslaneckom návrhu poslankyne Štrbovej - Stiahnuť body č. 11 a  č. 12  

z rokovania  a predložiť ich ako novelizáciu  VZN o nakladaní s majetkom mesta Pezinok 

19.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 21 

Za; 20 

Proti:0  
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Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 0 

Výsledok: poslanecký návrh prešiel – stiahnuť body č. 11 a 12 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=13881s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-168/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 

 

schvaľuje 

 

poslanecký návrh k návrhu na zrušenie VZN č. 1/2019 o zásadách hospodárenia s majetkom 

Mesta Pezinok a k bodu Zásady hospodárenia s majetkom mesta Pezinok 

 

„Stiahnuť body č. 11 a  č. 12  z rokovania  a predložiť ich ako novelizáciu  VZN o nakladaní s 

majetkom mesta Pezinok“ 

 

12. Zásady hospodárenia s majetkom mesta Pezinok 

 

Predkladá:   Mgr. Renata Gottschallová, vedúca organizačného oddelenia 

Spracovali:  Mgr. Renata Gottschallová, vedúca organizačného oddelenia 

   Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

 

Diskusia a výsledok hlasovania prebehli v bode číslo 11 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=13881s 

 

13. Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Mestské múzeum na rok 2021 

 

Predkladá:    PhDr. Petra Pospechová, riaditeľka Mestského múzea v Pezinku 

Spracovala:   PhDr. Petra Pospechová, riaditeľka Mestského múzea v Pezinku 

 

Stanovisko Komisie ekonomiky, podnikania a financií zo dňa 30.11.2020: Komisia odporúča 

schváliť rozpočet v predloženom znení po zapracovaní pripomienok: 

1) Chýba výkonnostný ukazovateľ – motivačná zložka  

2) Na strane príjmov chýba zatraktívnenie múzea, výstav , interaktívne výstavy  

3) Doplniť počet unikátnych návštevníkov  

Bod uviedla a informácie ohľadom činností mestského múzea tlmočila riaditeľka Mestského 

múzea v Pezinku,  PhDr. Petra Pospechová 

 

Bez diskusie 

20.hlasovanie: 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=13881s
https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=13881s
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Prítomní poslanci : 21 

Za; 19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 1 

Výsledok: bod prešiel – schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=15199s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-169/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, 

v znení neskorších predpisov a v zmysle ustanovenia 

§ 24 ods. 1 zákona č. 523/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy 

 

schvaľuje 

návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Mestské múzeum na rok 2021 

v predloženom znení, t.j.: 

 

výdavky vo výške                     97 085 eur 

príjmy vo výške                     97 085 eur 

z toho príspevok Mesta vo výške  95 975 eur 

 

 

14. Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Pezinské kultúrne centrum 

na rok 2021 

 

Predkladá:    Mgr. Monika Luknárová, riaditeľka PKC 

Spracovala:   Mgr. Monika Luknárová, riaditeľka PKC 

 

Stanovisko Komisie ekonomiky, podnikania a financií zo dňa 30.11.2020:  

Komisia neodporúča MsZ schváliť predložený rozpočet, kým nie sú doriešené nasledovné 

pripomienky:  

1) Čo najskôr vykonať technický audit budovy PKC, najlepšie hneď začiatkom roka 2021  

2) V rámci mestských organizácii by mohla vzniknúť skupina pracovníkov, ktorí by boli 

zdieľaní /napr. upratovačky, údržbári, účtovníčky, informátorky/  

3) Vypracovať tabuľku porovnania cien jednotlivých pracovných činností dodávateľským 

spôsobom a vo vlastnej réžii /upratovačky, údržbári, účtovníčky, informátorky/  

4) Skoordinovať potrebu grafika /je požiadavka aj v PKC aj v TV Pezinok/  

5) Doriešiť prevádzku Mestského informačného centra – chce riešiť aj TV PEZINOK aj PKC, 

je potreba skoordinovať 

Bod uviedla riaditeľka Pezinského kultúrneho centra, Mgr. Monika Luknárová. 

Informácie podala taktiež riaditeľka PKC. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=15199s
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Diskusia: 

➢ Poslanec Rybár 

➢ Riaditeľka PKC 

➢ Poslanec Rybár – poslanecký návrh 

 Znížiť dotáciu o 10 tisíc na 280 tisíc eur 

➢ Poslankyňa Štrbová 

➢ Poslanec Kovačovský 

➢ Riaditeľka PKC 

➢ Poslanec Rybár – faktická poznámka 

➢ Poslanec Macháč – faktická poznámka 

➢ Poslanec Farbula 

➢ Riaditeľka PKC 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Farbula – faktická poznámka 

➢ Primátor 

➢ Riaditeľka PKC 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Šmahovský – faktická poznámka 

➢ Poslanec Macháč – faktická poznámka 

 

NK zaznamenala jeden poslanecký návrh, poslanca Rybára v znení „ Znížiť príspevok od 

Mesta zo sumy 290 tisíc eur na 280 tisíc eur „ o ktorom dala hlasovať 

21.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 21 

Za; 5  

Proti: 4 

Zdržal sa: 12 

Nehlasoval: 0 

Výsledok: poslanecký návrh neprešiel  

 

Hlasovanie o bode ako celku 

22.hlasovanie: 21 

Prítomní poslanci :  

Za; 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 4 

Nehlasoval: 0 

Výsledok: bod prešiel – schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=15620s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-170/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=15620s
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v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, 

v znení neskorších predpisov a v zmysle ustanovenia § 24 ods. 1 zákona č. 523/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách verejnej správy 

 

schvaľuje 

návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Pezinské kultúrne centrum na rok 2021, 

v predloženom znení, t.j. : 

 

výdavky vo výške  550 000 eur 

príjmy vo výške     550 000 eur , z toho príspevok Mesta vo výške 290 000 eur 

 

 

15. Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Mestský podnik služieb na rok 2021 

 

Predkladá:    RNDr. Dušan Chudý, riaditeľ MPS 

Spracoval:   RNDr. Dušan Chudý, riaditeľ MPS 

 

Stanovisko Komisie ekonomiky, podnikania a financií zo dňa 30.11.2020:  

Komisia neodporúča MsZ schváliť predložený rozpočet, kým nie sú doriešené nasledovné 

pripomienky:  

1) Rozčleniť rozpočet podľa jednotlivých stredísk, podrobne príjmy, výdavky aj príspevok  

2) Predložiť kalkuláciu preukazujúcu ekonomickú oprávnenosť zámeru prevzatia určitých 

prác a služieb od spoločnosti Petmas  

3) Vysvetliť výpadok príjmov v rozpočte  

 

Riaditeľ Ing. Dušan Chudý uviedol predkladaný materiál a následne predsedajúci otvoril 

diskusiu k predloženému bodu. 

Primátor upozornil na opravu čísla v bilancii na rok 2024 a požiadal poslancov o opravu. 

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Mács 

➢ Riaditeľ MPS 

➢ Poslanec Mács 

➢ Poslanec Rybár – tlmočil stanovisko Komisie ekonomiky, podnikania a financií 

➢ Poslankyňa Žárska 

➢ Poslanec Hidaši 

➢ Poslankyňa Štrbová – poslanecký návrh:  

 Schváliť príspevok pre Mestský podnik služieb iba do výšky pôvodného 

príspevku na rok 2020 

➢ VOVaŽP Ing. Záchenský 

➢ Riaditeľ MPS 

➢ Poslanec Rybár  

➢ Poslanec Hidaši – faktická poznámka 

➢ Riaditeľ MPS 
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➢ Poslankyňa Žárska 

➢ Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

➢ Primátor 

➢ Riaditeľ MPS 

➢ Poslanec Manák  

➢ Poslanec Šipoš  

➢ Poslanec Mács 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslankyňa Štrbová 

➢ HK, Taškárová 

➢ Poslankyňa Štrbová 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

➢ Poslanec Manák 

➢ Riaditeľ MPS 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

Diskusia ukončená 

 

NK zaznamenala 2 poslanecké návrhy:  

Poslanecký návrh poslankyne Štrbovej: Príspevok Mesta pre mestský podnik služieb znížiť 

na úroveň roku 2020   

a doplnený a podporený poslancom Šipošom : Aby mestský podnik služieb doplnil 

informácie a kalkulácie a v priebehu roka požiadal, na základe takýchto podkladov, o dôveru 

a pridelenie finančných prostriedkov  na činnosti 

 

• Poslanec Šipoš – spresnenie poslaneckého návrhu 

• Primátor 

• Poslanec Šipoš 

 

Predsedajúci dal hlasovať o poslaneckom návrhu poslankyne Štrbovej: Príspevok Mesta pre 

mestský podnik služieb znížiť na úroveň roku 2020  (513 248,00 eur). 

23.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 21 

Za; 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 6 

Výsledok: poslanecký návrh prešiel  
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Predsedajúci dal hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Šipoša: Pred objednaním  prác a 

služieb od spoločnosti Petmas preveriť, či mestský podnik služieb nevykoná tieto služby 

lacnejšie. 

 

24.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 21  

Za; 13 

Proti: 1 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 7 

Výsledok: poslanecký návrh prešiel 

 

Hlasovanie o bode ako celok s poslaneckými návrhmi 

25.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 21  

Za; 14 

Proti: 1 

Zdržal sa: 3 

Nehlasoval: 3 

Výsledok: bod prešiel – schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=16673s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-171/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, 

v znení neskorších predpisov a v zmysle ustanovenia § 24 odst. 1 zákona č.523/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách verejnej správy 

 

schvaľuje 

 

návrh rozpočtu príspevkovej organizácie Mestský podnik služieb na rok 2021  

v predloženom znení, t.j. :  

 

hlavná činnosť:     

výdavky vo výške 728 998 eur 

príjmy vo výške 728 998 eur,  

z toho príspevok Mesta vo výške 513 248 eur (bežný transfer) 

 

podnikateľská činnosť: 

výdavky vo výške 91 731,50 eur 

príjmy vo výške 91 731,50 eur 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=16673s
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po zapracovaní poslaneckého návrhu: „Príspevok Mesta pre mestský podnik služieb znížiť na 

úroveň roku 2020 (513 248,00 eur)“ 

 

a s ďalším poslaneckým návrhom: „Pred objednaním  prác a služieb od spoločnosti Petmas 

preveriť, či mestský podnik služieb nevykoná tieto služby lacnejšie.“ 

  

16.1  Úprava zmluvy o nájme pozemku zo dňa 21.12.2009  

 

Predkladá:    Ing. Juraj Pátek, konateľ a riaditeľ PMS, s.r.o. 

Spracoval:   Ing. Juraj Pátek, konateľ a riaditeľ PMS, s.r.o. 

    Ing. Darina Nitrayová, ekonómka PMS 

 

Bod uviedol riaditeľ Pezinskej mestskej spoločnosti, Ing. Juraj Pátek 

 

Predkladanému poslaneckému návrhu predchádzali pracovné stretnutia vedenia PMS, s.r.o. 

a členov ekonomickej komisie dňa 20.11.2020 a  nasledujúce s poslancami MsZ za 

prítomnosti primátora dňa 4.12.2020.  

Materiál bol prerokovaný v MsR dňa 1.12.2020, kde bol zobraný na vedomie s pripomienkou 

potreby úpravy Zmluvy o nájme pozemku zo dňa 21.12.2009. 

Základné náležitosti Zmluvy o nájme pozemku zo dňa 21.12.2009, medzi prenajímateľom: 

Mestom Pezinok a nájomcom: spoločnosťou Pezinská mestská spoločnosť, s. r. o., v znení 

dodatkov č. 1 až 6 

Predmet nájmu: pozemky na Radničnom námestí, pred Kultúrnym domom, na Holubyho 

ulici, na Potočnej ulici, na Kollárovej ulici a ulici M.R. Štefánika v Pezinku, existujúce 

parkovacie miesta, spolu 7 960 m2 (v zónach P1-P7) 

Účel nájmu: prevádzkovanie spoplatneného parkovania na predmete nájmu 

Doba nájmu: doba neurčitá, od 01.01.2010 

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Rybár – poslanecký návrh 

 Navýšenie príjmov na 55 tisíc eur (nie 24 tisíc eur) 

➢ Riaditeľ PMS, Ing. Pátek 

➢ Poslanec Macháč 

➢ Poslanec Hidaši 

➢ Riaditeľ, Ing. Pátek 

 

NK: zaznamenala poslanecký návrh poslanca Rybára „Zmeniť sumu prenájmu 

z navrhovaných 24 tisíc € na 55 tisíc €  

 

26.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 19 

Za; 5 

Proti: 4 

Zdržal sa: 9 



MsZ 10.12. 2020                                                                           25 
Zapísala: Mária Odehnalová 

Nehlasoval: 1 

Výsledok: poslanecký návrh neprešiel   

 

Hlasovanie o bode ako celku 

27.hlasovanie:19 

Prítomní poslanci : 19 

Za; 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 7 

Nehlasoval: 1 

Výsledok: bod neprešiel - neschvaľuje 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-172/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia  § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a 

ustanovenia § 9 ods. 2 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí a podľa 

ustanovenia  § 6a zákona č. 135/1961 Zb. o pozemných komunikáciách (cestný zákon) 

 

neschvaľuje 

úpravu nájomného 

v Zmluve o nájme pozemku zo dňa 21.12.2009, 

medzi prenajímateľom: Mestom Pezinok a nájomcom: spoločnosťou Pezinská mestská 

spoločnosť, s. r. o., v znení dodatkov č. 1 až 6 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

Výška nájomného: Zvýšenie nájomného na obdobie 01.01.2021-31.12.2021 

zo sumy 4 000,00 eur mesačne na 6 000,00 eur mesačne 

 

Spôsob nájmu: nájom majetku Mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle 

ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

 

Odôvodnenie osobitného zreteľa: riešenie statickej dopravy v centre mesta 

Odôvodnenie výšky nájomného na uvedené obdobie roka 2021: zohľadnený verejný záujem 

(vzhľadom na pravidlá transferového oceňovania) 

 

16.2 Finančný plán obchodnej spoločnosti Pezinská mestská spoločnosť, s.r.o. na  

rok 2021 

 

Predkladá:    Ing. Juraj Pátek, konateľ a riaditeľ PMS, s.r.o. 

Spracoval:   Ing. Juraj Pátek, konateľ a riaditeľ PMS, s.r.o. 

 

Stanovisko Komisie ekonomiky, podnikania a financií :  

Komisia odporúča MsZ zobrať na vedomie s nasledovnými pripomienkami  
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1) Približne 90 tis. € prevádzkových nákladov /bez nákladov manažmentu/ nie je krytých 

zálohovými platbami  

2) Aby bola prevádzka polikliniky na nule, pri súčasnej výške nájomného by museli byť 

zálohové platby za energie a služby na úrovni 6.-€ bez DPH za m2 mesačne. V takejto čiastke 

nevzniká priestor na tvorbu zisku alokovaného na tvorbu rezervného fondu na budúce 

investície do väčších opráv, resp. skvalitnenia polikliniky  

3) Keďže takto zistené náklady za priestor na úrovni cca 4.-€ nájomné a 6.- € služby sú už 

pomerne blízko súčasným trhovým úrovniam, bolo by vhodné pripraviť úsporné opatrenia na 

strane nákladov  

4) Lekáreň má veľmi výhodné podmienky nájmu. Odporúčame dohodnúť sa na navýšení 

nájmu na sumu minimálne 16-24 € za m2 mesačne. Poplatky za služby by mali byť 

minimálne na úrovni 6.-€ za m2 mesačne. V prípade nezáujmu zo strany nájomcu vypovedať 

zmluvu. Výpovedná doba podľa platnej zmluvy je 3 mesiace.  

 

Bod uviedol a informácie k predloženému materiálu podal riaditeľ Pezinskej mestskej 

spoločnosti, Ing. Juraj Pátek 

 

Diskusia: 

➢ Primátor 

➢ Riaditeľ, Ing. Pátek 

➢ Poslanec Macháč 

➢ Poslanec Rybár 

➢ Poslanec Macháč 

Diskusia ukončená. 

 

28.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 19 

Za; 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 5 

Nehlasoval: 0 

Výsledok: bod prešiel – berie na vedomie 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=21026s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-173/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov  

 

berie na vedomie 

 

Finančný plán obchodnej spoločnosti Pezinská mestská spoločnosť, s.r.o. na rok 2021 

v predloženom znení, t.j. náklady vo výške 406 500 eur a výnosy vo výške 407 600 eur 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=21026s
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( sumy sú bez DPH ) 

 

17.  Návrh Finančného plánu obchodnej spoločnosti TV PEZINOK, s.r.o. na rok   

2021  

 

Predkladá:    Ing. arch. Igor Hianik, konateľ TV PEZINOK, s.r.o. 

Spracoval:   Ing. arch. Igor Hianik, konateľ TV PEZINOK, s.r.o. 

    Mgr. Martina Sameková, právnik MsÚ v Pezinku 

    Mgr. Viktória Chovancová, zamestnanec spol. TV PEZINOK,s.r.o. 

 

Bod uviedol a bližšie informácie k predloženému materiálu predniesol primátor. 

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Macháč 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Kovačovský – poslanecký návrh 

 Navrhuje  fúziu TV PEZINOK a Mestského informačného centra  

 

NK zaznamenala jeden poslanecký návrh poslanca Kovačovského upravený primátorom: 

Do uznesenia pridať bod c)schvaľuje fúziu spol. TV PEZINOK, s.r.o a MIC  s úpravou 

finančného plánu ( v pôvodnom finančnom pláne  dotácia len na chod TV PEZINOK je 109 

tisíc a teraz sa rozširuje o 17 tisíc na 126 tisíc) a v bode 3 sa presúvajú finančné prostriedky 

z Mesta (MIC) na TV PEZINOK. 

 

29.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 19 

Za; 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 5 

Nehlasoval: 1 

Výsledok: poslanecký návrh prešiel 

 

Predsedajúci dal hlasovať o bode jedným hlasovaním po a) po b) po c ) 

30.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 19 

Za; 13 

Proti: 1 

Zdržal sa: 5  

Nehlasoval:  

Výsledok: bod prešiel - berie na vedomie, schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=22813s 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=22813s
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UZNESENIE MsZ č. 1-174/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  

 

berie na vedomie 

 

Finančný plán obchodnej spoločnosti TV PEZINOK, s.r.o. na rok 2021 v predloženom znení, 

t.j. náklady (aj so mzdovými prostriedkami) vo výške  132.083,00 €  

a výnosy (vrátane dotácie) vo výške 132.569,00 €  

(uvedené sumy sú bez DPH) 

 

b) schvaľuje 

 

zmenu financovania obchodnej spoločnosti TV PEZINOK, s.r.o. poskytnutím dotácie 

z rozpočtu  

mesta Pezinok od 01.01.2021 

 

c) schvaľuje 

 

fúziu obchodnej spoločnosti TV PEZINOK, s.r.o. a Mestského informačného centra  

s úpravou finančného plánu, konkrétne 

zvýšenie dotácie o 17.527,00 €, t. j. dotácia v celkovej výške 127.096,00 € 

zvýšenie fakturácie o 11.402,00 € s DPH, t.j. fakturácia v celkovej výške 29.402,00 € s DPH 

 

Predsedajúci vyhlásil krátku prestávku 

Prezentácia poslancov po prestávke: 14 (mestské zastupiteľstvo je uznášania schopné) 

 

18. Návrh rozpočtu MESTA PEZINOK na rok 2021 a návrh viacročného 

rozpočtu na roky  2021, 2022 a 2023 

 

Predkladá :  Ing. Alena Gusejnova, vedúca finančného oddelenia 

Spracovala :   Ing. Alena Gusejnova, vedúca finančného oddelenia  

 

Stanovisko Komisie ekonomiky, podnikania a financií zo dňa 30.11.2020: 

Komisia neodporúča MsZ schváliť rozpočet Mesta a navrhuje: 

1) Zabezpečiť, aby bežný rozpočet bol vyrovnaný  

2) Zrevidovať kapitálové výdavky  

3) Vysvetliť vplyv školstva na hospodárenie roku 2020 a 2021  

4) Identifikovať možné zdroje príjmov rozpočtu a zakomponovať do rozpočtu plán aktivít, 

ktoré ich zabezpečia /napr. lepší výber daní, zefektívnenie činnosti mestských organizácii na 

strane príjmov, zdanenie aj čiernych stavieb, prenajatie pozemkov vo vlastníctve mesta 

využívaných súkromnými osobami, a i/.  
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5) Prehodnotiť výdavky na Mestskú políciu / navýšenie počtu pracovníkov, zároveň uvažovať 

o rozšírení kamerového systému/  

6) Vypracovať detailný časový harmonogram míľnikov realizácie kapitálových výdavkov v 

r.2021 ako súčasť kapitálového rozpočtu  

7) Ako prílohu rozpočtu vypracovať prehľad zamýšľaných väčších kapitálových investícii v 

meste v horizonte 3-5 rokov /vrátane r.2021/ s ich odhadovanými nákladmi, predpokladaným 

harmonogramom realizácie jednotlivých fáz týchto investícií a s uvedením zamýšľaného 

zdroja krytia týchto investícií  

 

Stanovisko Mestskej rady v Pezinku zo dňa 1.12.2020:  Mestská rada v Pezinku odporúča 

zobrať na vedomie a) rozpočet Mesta Pezinok na roky 2022, 2023 vrátane jeho programov v 

členení podľa funkčnej a ekonomickej rozpočtovej klasifikácie a podľa programovej štruktúry 

v predloženom znení schváliť b) rozpočet Mesta Pezinok na rok 2021 vrátane jeho 

programov v členení podľa funkčnej a ekonomickej rozpočtovej klasifikácie a podľa 

programovej štruktúry v predloženom znení, t.j. celkové príjmy vo výške 24 730 693 eur a 

celkové výdavky vo výške 24 730 693 eur, 

s pripomienkami: 

o navýšiť mzdové prostriedky o jedného referenta na výber daní  

o doplňujúca informácia prehľad rozpracovaných kapitálových investičných akcii 

v horizonte do 10rokov 

o snaha prehodnotiť bežný rozpočet, tak aby bol vyrovnaný 

 

Bod uviedla vedúca finančného oddelenia Ing. Gusejnová 

Stanovisko HK predniesla Ing. Taškárová 

 

Diskusia: 

➢ Poslankyňa Žárska 

➢ HK, Ing. Taškárová 

➢ Poslankyňa Žárska – faktická poznámka 

➢ Poslanec Šmahovský 

➢ Poslankyňa Štrbová – požiadala HK aby jej písomne predložila, ktoré predaje 

majetkov v minulom období považuje za „šafáranie  hore – dole „ 

➢ Primátor 

➢ Poslankyňa Žárska 

➢ Primátor 

➢ VOVaŽP, Ing. Záchenský 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Mács 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Rybár – poslanecký návrh 

 Navýšenie mzdových prostriedkov pre 2 pracovníkov MsÚ (1 pracovník 

stavebný úrad a 1 pracovník ekonomické oddelenie) a v tej istej sume na 

príjmovej strane navýšenie výberu daní 
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➢ Poslanec Mács – faktická poznámka 

➢ Poslanec Manák 

➢ Poslanec Rybár 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Rybár – faktická poznámka 

➢ Poslanec Mács – faktická poznámka 

➢ Poslanec Rybár – faktická poznámka 

➢ Poslanec Manák 

➢ Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

➢ Primátor 

➢ Poslankyňa Štrbová – faktická poznámka 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Mács -  navrhol ukončiť diskusiu a dať o bode hlasovať 

➢ Poslanec Farbula 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslanec Macs - upozornil na porušenie rokovacieho poriadku– dal ako poslanec 

návrh o ukončení diskusie (malo prebehnúť hlasovanie o ukončení diskusie)  

➢ Primátor – ospravedlnil sa za porušenie rokovacieho poriadku a dal hlasovať 

o ukončení diskusie na podnet poslanca Mácsa. 

 

31.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 20 

Za; 11 

Proti: 1 

Zdržal sa: 5 

Nehlasoval: 3 

Výsledok:  ukončená diskusia k predloženému bodu 

 

NK zaznamenala poslanecký návrh poslanca Rybára „Navýšenie mzdových prostriedkov pre 2 

pracovníkov MsÚ (1 pracovník stavebný úrad a 1 pracovník ekonomické oddelenie) a v tej 

istej sume na príjmovej strane navýšenie daňových príjmov. 

 

32.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 20 

Za; 15 

Proti: 0 

Zdržal sa: 4 

Nehlasoval: 1 

Výsledok: poslanecký návrh  prešiel  

 

Primátor požiadal vedúcu finančného oddelenia Ing. Gusejnovu, aby pred hlasovaním 

o rozpočte zrekapitulovala všetky zmeny, ktoré vzišli pri schvaľovaní rozpočtov mestských 

príspevkových organizácií a pri  rozpočte Mesta. 
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Predsedajúci dal hlasovať o bode ako celku 

33.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 20 

Za; 13 

Proti: 1 

Zdržal sa: 3 

Nehlasoval: 3 

Výsledok: bod prešiel - schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=23653s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-175/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b/  zákona  SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení, v znení neskorších predpisov a § 10 zákona č. 583/2004 o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a čl. 9 ods. 1 Ústavného zákona č. 493/2011 Z. z. 

o rozpočtovej zodpovednosti  

 

berie na vedomie 
 

a) rozpočet Mesta Pezinok na roky 2022, 2023 vrátane jeho programov v členení podľa 

funkčnej a ekonomickej rozpočtovej klasifikácie a podľa programovej štruktúry v 

predloženom znení                                                                                                                                    

 

schvaľuje 

 

b) rozpočet Mesta Pezinok na rok 2021 vrátane jeho programov v členení podľa funkčnej  

a ekonomickej rozpočtovej klasifikácie a podľa programovej štruktúry v predloženom znení, 

celkové príjmy    vo výške 24 610 393  eur 

celkové výdavky vo výške 24 610 393  eur 

 

-uznesenie po zapracovaní všetkých pripomienok vznesených na MsZ dňa 10.12.2020 

 

19. ZŠ Orešie – dofinancovanie prenesených kompetencií na rok 2020 

 

Predkladá:  Mgr. Gabriela Fornerová, riaditeľka ZŠ s MŠ Orešie 

Spracovala:  Mgr. Gabriela Fornerová, riaditeľka ZŠ s MŠ Orešie 

 

Bez diskusie 

34.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 20 

Za;20 

Proti:0  

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=23653s
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Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Výsledok: bod prešiel – schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=27042s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-176/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b/  zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a  § 7 ods. 3 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov 

 

schvaľuje 

 

dofinancovanie prenesených kompetencií na rok 2020 pre ZŠ Orešie vo výške 10 100 eur 

 

20. Návrh na zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Pezinok č. 1-

11/2020 zo dňa 27. 02. 2020. 

 

Predkladá: RNDr. Mário Ležovič, PhD., MPH, vedúci odd. školstva a sociálnej 

starostlivosti 

Spracovali:  PaedDr. Erik Špaňo, metodik školského úradu 

    Mgr. Katarína Bálintová, referent právnik 

 

Stanovisko komisie školstva, mládeže a vzdelávania: Komisia školstva, vzdelávania 

a mládeže odporúča MsR v Pezinku schváliť zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva 

mesta Pezinok č. 1-11/2020 zo dňa 27. 02. 2020 (za 7 z 7). 

Stanovisko Mestskej školskej rady v Pezinku: Mestská školská rada odporúča MsR 

v Pezinku schváliť zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Pezinok č. 1-11/2020 zo 

dňa 27. 02. 2020 (za 9 z 9). 

Bez diskusie. 

35.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 20 

Za; 16 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 4 

Výsledok: bod prešiel – schvaľuje; súhlasí 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=27110s 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=27042s
https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=27110s
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UZNESENIE MsZ č. 1-177/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, s poukazom na ustanovenie § 15 ods.4 písm. a), b), d), e) a § 16 ods. 1 

písm. l) zákona SNR č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

 

schvaľuje 

zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Pezinok č. 1-11/2020 zo dňa 27.02.2020 

v znení, že Mestské zastupiteľstvo: 

 

súhlasí 

so zriadením Základnej školy, Komenského 27, Pezinok 

vrátane školského klubu detí, Komenského 27, Pezinok 

za účelom zaradenia Základnej školy ako organizačnej zložky Spojenej školy, Senecká 2, 

Pezinok do siete škôl a školských zariadení do siete škôl a školských zariadení 

k 01.09.2022“ 

 

21. Návrh na zmenu zmluvy o nájme NP Starej požiarnej zbrojnice s DHZ 

 

Predkladá:   Ing. Silvia Ruppertová, vedúca majetkového oddelenia MsÚ v Pezinku 

Spracovali:  Ing. Alena Gusejnova, vedúca finančného oddelenia MsÚ v Pezinku 

    Ing. Silvia Ruppertová, vedúca majetkového oddelenia MsÚ v Pezinku 

   Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

 

Diskusia: 

➢ Poslankyňa Žárska – požiadala poslanca Milana Čecha, aby sa jej verejne na 

sociálnych sieťach ospravedlnil za to, že na facebooku uviedol po  rokovaní MsZ dňa 

26.11.2020: „ tí , ktorí neboli prítomní, sú vypočítavci, zbabelci a mali by sa vzdať 

mandátu“. Podľa rokovacieho poriadku sa ona riadne ospravedlnila primátorovi 

a prednostke. 

➢ Poslanec M. Čech 

➢ Poslanec Štrbová – faktická poznámka 

➢ Poslanec Alexy – faktická poznámka 

➢ Poslanec Mács – faktická poznámka 

➢ Poslanec M. Čech – ospravedlnil sa všetkým poslancom, ktorým pracovné alebo 

zdravotné dôvody nedovoľovali zúčastniť sa online zasadnutia mestského 

zastupiteľstva dňa 26.11.2020 

➢ VMO, Ing. Ruppertová 

➢ Poslanec Hidaši – poslanecký návrh:  

 Viazať to na  dobu určitú 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Hidaši – doplnenie - poslanecký návrh: prispieť maximálnou čiastkou 3 

tisíc € na rok 2021 
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➢ Poslanec Macháč – faktická poznámka  

➢ Poslanec M. Čech 

➢ Poslanec Hidaši – faktická poznámka 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslanec Farbula – faktická poznámka 

➢ Poslanec Dulaj 

➢ Poslanec Alexy – poslanecký návrh  

 schváliť na dobu určitú na 3 roky 

➢ Poslanec Hidaši – sťahuje svoj poslanecký návrh 

➢ Poslanec Šipoš - faktická poznámka 

➢ Poslanec Farbula – poslanecký návrh 

 schváliť na dobu určitú na 10 rokov 

Diskusia ukončená: 

 

NK zaznamenala 2 poslanecké návrhy  

poslanecký návrh poslanec  Alexy : schváliť na dobu určitú na 3 roky 

36.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 20 

Za; 6 

Proti: 5 

Zdržal sa: 7 

Nehlasoval: 2 

Výsledok: poslanecký návrh neprešiel 

 

poslanecký návrh poslanec Farbula : schváliť na dobu určitú na 10 rokov 

37.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 20 

Za; 10 

Proti: 1 

Zdržal sa: 7 

Nehlasoval: 2 

Výsledok: poslanecký návrh neprešiel 

 

NK dala hlasovať o bode, tak ako bol predložený – bez zmien 

38.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 20 

Za; 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Výsledok: bod prešiel – schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=27164s 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=27164s
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UZNESENIE MsZ č. 1-178/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 

 

schvaľuje 

zmenu zmluvy o nájme nebytových priestorov 

 

zo dňa 15.03.2006, v znení dodatkov č. a 1 a 2 

s občianskym združením Dobrovoľný Hasičský Zbor Pezinok – mesto, ako nájomcom 

 

v rozsahu: 

Mesto Pezinok ako prenajímateľ bude hradiť prevádzkové náklady za predmet nájmu v sume 

maximálne 3 000,00 EUR ročne 

 

Spôsob nakladania s majetkom: ide o zmenu nájmu z dôvodu osobitného zreteľa, podľa § 9a 

ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 

o ktorej MsZ rozhodne trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

Odôvodnenie osobitného zreteľa: podpora činnosti občianskeho združenia DHZ 

 

22. Prevod pozemku na Muškáte - SKALA TOPINVEST 

 

Predkladá:   Mgr. Renata Gottschallová, vedúca organizačného oddelenia 

Spracoval:  Mgr. Martin Klemanič, právnik MsÚ v Pezinku  

 

Bod uviedla vedúca organizačného oddelenia, Mgr. Gottschallová 

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil 

39.hlasovanie: 

Prítomní poslanci : 20 

Za; 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 

Nehlasoval: 1 

Výsledok: bod prešiel – schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=28574s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-179/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

 

schvaľuje  

prevod majetku obce priamym predajom  

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=28574s
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v zmysle § 9a ods. 1 písm. c)  zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

a VZN č. 1/2019 o zásadách hospodárenia s majetkom Mesta Pezinok 

 

NAVRHOVATEĽ: SKALA TOPINVEST spol. s r. o., Námestie Mieru 20, 908 51 Holíč, 

IČO: 34117911 

PREDÁVAJÚCI:  Mesto Pezinok, sídlo: Radničné námestie 7, Pezinok, IČO: 00 305 022 

PREDMET: Odkúpenie novovytvorenej časti pozemku, v katastrálnom území Pezinok, obec 

Pezinok, okres Pezinok, lokalita: Muškát II. , parc. KN reg. "C" č. 2043/82, druh: Zastavaná 

plocha a nádvorie, vo výmere 3 m2, vo vlastníctve mesta Pezinok, vytvorená GP č. 24/2020. 

Pozemok z ktorého bude parcela č. č. 2043/82odčlenená je pozemok v katastrálnom území 

Pezinok, obec Pezinok, okres Pezinok, lokalita: Muškát II. , parc. KN reg. "C" č. 2043/51, 

druh: orná pôda vo výmere  2651 m2, zapísaný na LV č. 10434 vo vlastníctve mesta Pezinok. 

KÚPNA CENA:    129,09- € za celý predmet prevodu; t.j. 43,03  €/m2 (Cena bola určená 

znaleckým posudkom č. 11/2020 vyhotoveným dňa 14.07.2020) 

ÚČEL:  Vyporiadanie vlastníckych vzťahov 

 

23. Harmonogram práce Mestského zastupiteľstva v Pezinku na rok 2021 

 

Predkladá:   Ing. Jana Lehocká, prednostka MsÚ v Pezinku 

Spracoval:  Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

 

Bod uviedla prednostka MsÚ, Ing. Lehocká 

 

Diskusia: 

➢ Poslankyňa Štrbová – oprava formálnej chyby 

➢ Poslanec Alexy – poslanecký návrh 

 ...o čom budú poslanci v predstihu informovaní – zadefinovať v predstihu  10 

dni 

 

Hlasovanie o poslaneckom návrhu - poslanec Alexy 

40.hlasovanie 

Prítomní poslanci : 20 

Za; 19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Nehlasoval: 0 

Výsledok: poslanecký návrh prešiel 

 

Hlasovanie o bode ako celku so schváleným poslaneckým návrhom 

41.hlasovanie 

Prítomní poslanci : 20 

Za; 20 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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Nehlasoval: 0 

Výsledok: bod prešiel – schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=28726s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-180/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov a bodu 3.2. Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva zo dňa 

17.01.2019 

 

schvaľuje 

harmonogram práce mestského zastupiteľstva na rok 2021 

nasledovne: 

 

Termíny riadnych zasadnutí MsZ: 

25.02.2021 

25.03.2021 

27.05.2021 

14.06.2021 

24.06.2021 

30.09.2021 

28.10.2021 

09.12.2021 

 

Termíny riadnych zasadnutí mestského zastupiteľstva sa z objektívnych dôvodov môžu 

zmeniť, o čom budú poslanci v predstihu 10 dní informovaní. 

Termín zasadnutia bude potvrdený písomnou pozvánkou primátora Mesta Pezinok, ktorou 

zvolá zasadnutie mestského zastupiteľstva. 

 

24. Interpelácie poslancov 

 

 Poslanec Mács – žiada písomnú odpoveď pre všetkých poslancov: 

1. Aký je technický stav a škody spôsobené zatečením v telocvični na ZŚ Orešie 

2. V akom stave je príprava projektová dokumentácia respektíve realizácia Krížnej 

ulice, jej rekonštrukcie, aké sú tam rozpočty, aké sú tam náklady a termíny 

Odpoveď: VVaŽP, Ing. Záchenský (odpovie poslancom aj písomne) 

 

 Poslanec Macháč  

Kvetináče na Štefánikovej ulici - kde ešte budú rozmiestnené a kedy 

Odpoveď: VOVaŽP, Ing. Záchenský 

 

 Poslanec Farbula 

1. Ako je na tom Mesto ohľadom sporu s TATRA UNITED CORPORATION 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=28726s
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Odpoveď: primátor  

2. Chodník Suvorovová 40 až  40; teraz sa robil a nie je ideálne spravený, už teraz po 

prvom daždi tam je voda. Apeluje na kontrolu zo strany mesta 

 Poslankyňa Žárska – chcela by vedieť (oslovila prednostku, pána Záchenského a pani 

Gottschallovú) ako sa bude riešiť a ako sa postúpilo v starostlivosti o zeleň v tých 

lokalitách kde boli vypovedané zmluvy starostlivosti o kosenie. Zmluvy boli 

vypovedané k 1.6.2020. Ide o lokalitu Starý dvor, kde 3/4 územia Starého dvora patrí 

jednej firme a vyzerá to tam naozaj veľmi zle. Chce vedieť ako sa to bude riešiť, 

občania sú nespokojní, kosí sa len okolo centrálneho chodníka a okolo jednej bytovky. 

Žiada o riešenie. V 4. obvode sa nachádzajú štyri takéto územia (menšie ako Starý 

dvor). 

Odpoveď: VVaŽP, Ing. Záchenský 

➢ Poslanec Manák – faktická poznámka k téme (nie je správne, že Mesto sa o toto 

územie nestará) 

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

 

 Poslanec Šipoš  

1. ako sme na tom, čo sa týka zbierania kuchynského a jedálenského odpadu. Ako sa 

to posúva?  

2. Ako napredujeme k príprave alebo aké je strategické riešenie s ukončením zmluvy 

zo skládkou v júni 2021 

Odpoveď: zaslať písomne 

 

 Poslanec Šmahovský – poďakoval všetkým, ktorí sa technicky podieľali na zasadnutí 

MsZ v priestoroch Domu kultúry v Pezinku. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=28940s 

 

25. Rôzne ( 3 doplnené body na základe schválených poslaneckých návrhov) 

 

25.1 Žiadosť Okresného súdu Pezinok,  aby mestské zastupiteľstvo odhlasovalo 

uznesenie o tom, aby sa zachoval obvod Pezinok. ( poslanecký návrh poslanca 

Mácsa) 

 

25.2  Gastro segment nachádzajúci sa na území mesta Pezinok ( poslanecký návrh 

poslanca Mácsa) 

 

Predsedajúci udelil slovo navrhovateľovi bodov a otvoril diskusiu. 

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Mács 

➢ Primátor 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=28940s
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➢ Poslanec Mács – návrh na znenie uznesenia :  MSZ vyjadruje plnú podporu 

primátorovi Mesta, pri konaniach, ktoré  smerujú k zachovaniu Okresného súdu 

Pezinok v sídle okresu. 

➢ Primátor 

➢ VOO, Mgr. Gottschallová 

➢ Poslanec Mács 

➢ Poslanec Manák – faktická poznámka k bodu 25.2 

➢ Prednostka MsÚ, Ing. Lehocká 

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Mács – poslanecký návrh č. 1 

 MsZ schvaľuje uznesenie , že vyjadruje primátorovi podporu pri krokoch, ktoré 

budú smerovať k zachovaniu Okresného súdu v Pezinku. 

➢ Poslanec Mács – poslanecký návrh č. 2 

 MsZ zaväzuje prednostku MsÚ, aby v rámci aktuálnych informácií v čase od 

15.12. 2020 do 23.12.2020 uskutočnila stretnutie so signatármi petície 

a nastavila pravidlá nájomných zmlúv tak, aby títo mohli v roku 2021 čerpať 

prípadnú pomoc z Ministerstva hospodárstva SR 

➢ Primátor – navrhol formuláciu prijatia uznesenia  - MsZ vyslovuje podporu zachovania 

Okresného súdu Pezinok 

➢ Poslanec Mács sa stotožnil s touto formuláciou a zmenil poslanecký návrh č. 1 

v tomto znení 

➢ Poslanec Macháč 

➢ Poslanec Alexy – pripomienka k poslaneckému návrhu č. 2 „čerpať prípadnú pomoc 

z Ministerstva hospodárstva SR ; navrhol zmeniť  text na čerpať prípadnú pomoc od 

štátu 

➢ Poslanec Mács – stotožnil sa s pripomienkou poslanca Alexyho 

 

Primátor dal hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Mácsa v znení: Mestské zastupiteľstvo 

v Pezinku vyslovuje podporu zachovania Okresného súdu Pezinok. 

 

42.hlasovanie 

Prítomní poslanci : 18 

Za; 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 1 

Výsledok: poslanecký návrh prešiel 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-181/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 
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schvaľuje 

 

poslanecký návrh v znení: 

 

„Mestské zastupiteľstvo v Pezinku vyslovuje podporu zachovania Okresného súdu Pezinok“ 

 

Pokračovanie diskusie: 

➢ primátor 

➢ Poslanec Mács 

➢ Prednostka MsÚ, Ing. Lehocká 

➢ Poslanec Mács 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslanec Mács 

➢ VOO, Mgr. Gottschallová 

➢ VFO, Ing. Gusejnova 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Alexy 

➢ VFO, Ing. Gusejnova 

➢ VOO, Mgr. Gottschallová 

➢ Poslanec Mács, považuje odpoveď VFO za dostačujúcu (aby sa splátkové kalendáre 

dostali nájomcom včas) 

Stotožnil sa s tým, že Bod č. 25.2 sa nemusí končiť hlasovaním. 

 

25.3 Prerokovanie uznesenia č. 10/2020 zo zasadnutia Komisie športu zo 

septembra 2020, kde komisia odporúča začať robiť úkony pre zriadenie 

referenta športu na Mestskom úrade v Pezinku v zmysle prijatej Koncepcie 

rozvoja športu. 

(poslanecký návrh poslanca Alexyho) 

 

Predsedajúci udelil slovo navrhovateľovi, ktorý vysvetli poslancom na základe čoho žiadal o 

doplnenie tohto bodu na rokovanie mestského zastupiteľstva. 

 

➢ Poslanec Alexy – poslanecký návrh 

 Aby uznesenia č 10/2020 zo zasadnutia Komisie športu zo septembra 2020, 

bolo uznesením mestského zastupiteľstva .(Aby MsÚ začal robiť úkony pre 

zriadenie referenta športu na Mestskom úrade v Pezinku v zmysle prijatej 

Koncepcie rozvoja športu) 

V prípade kreovania výberovej komisie, aby komisia športu v nej mala 

zastúpenie 2 ľuďmi. 

 

Diskusia: 

➢ Prednostka MsÚ, Ing. Lehocká 

➢ Poslanec Rybár – faktická poznámka 

➢ Poslanec Alexy 
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Primátor ukončil diskusiu a dal hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Alexyho, tak ako 

bol prednesený. 

 

43.hlasovanie 

Prítomní poslanci : 18 

Za; 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 4 

Nehlasoval: 5 

Výsledok: poslanecký návrh neprešiel 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=29745s 

 

UZNESENIE MsZ č. 1-182/2020 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 

 

neschvaľuje 

 

poslanecký návrh v znení: 

 

„Aby uznesenie č. 10/2020 zo zasadnutia Komisie športu zo septembra 2020, bolo uznesením 

mestského zastupiteľstva (aby MsÚ začal robiť úkony pre zriadenie referenta športu na 

Mestskom úrade v Pezinku v zmysle prijatej Koncepcie rozvoja športu). 

V prípade kreovania výberovej komisie, aby komisia športu v nej mala zastúpenie 2 ľuďmi.“ 

 

 

Predsedajúci konštatoval, že boli prerokované všetky body schváleného programu. Poďakoval 

poslancom za účasť a diskusiu a poprial všetkým pekné sviatky, všetko dobré do nového roka 

a hlavne veľa zdravia. Na záver poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na príprave mestského 

zastupiteľstva v Dome kultúry v Pezinku a zamestnancom MsÚ za prípravu materiálov 

a reakcie počas rokovania. 

 

 

 

 

 

 

__________________      _______________________ 

Ing. arch. Igor Hianik     Ing. Jana Lehocká 

     primátor                 prednostka MsÚ 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Q2KFpb1neNs&t=29745s

